
Z A P I S N I K

aa petnaeste zajedničke sjednice Skupštine opštine Banjaluka
održane 19.2.1968.godine

Sjeđnica je  робе1а sa radom u 9 *oo sa ti u V ijećn ici  
Doma kulture.

Pretsjedava i  rukovodi sjednicom predsjednik SkupSti- 
ne opStine Babiđ Živko.

Zapisnik vodi radnik SkupStine opStine Alagić Ibro.

Prisutno je  78  odbornika, otsutno 22 odbornika.

Nisu n a ja v ili otsustvos Gazič ЈоЗко, Kremenović Rade, 
Tjoliđ Vladimir, P iS te ljić  Dr.DuSan, VranjeS Stojko, Zeniđ Dobri- 
voje, Antić Mirko, Djordjeviđ Slobodan, P ilip o vić Safet, Mandić 
VtdcaSin, P iro lić  Meho, P u ljić  Drago i  RuždHjić Teofik.

N ajavili otsustvo: Mitrov Vojin, Ibrahimbegović Dževad, 
Joeipović Perdo, Stanković DuSko, Jajčević Iv ic a , 0 sman6ević  
Sabahudin, Senić Ranko, Šukalo Bogoljub i  Vasić M ilivoj.

PoSto je  predsjedavajući konstatovao da postoji k v a lif i  
kaeiona većina za odlu6ivanje, preSlo ee na rad.

Nije b ilo  primjedbi na zapisnik ea proSle sjednice.

Odbornik ROJC VERA predlaže da se na dnevni red stavi 
problem bezbjednoeti života i  objekata gradjana u u lic i  Karla 
Rojoa, ugroženih slijeganjem  terena na lo k a c iji  jame rudnika"Pet 
riSevac1*. Is tič e  da je s itu a cija  kritiSn a, jedna kuća je naprela, 
napravljen je  krater prečnika lo  m. Zemlja JoSepodrhtava, a rado 
v i  u rudniku nisu prekinuti.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO, iznosi da je jedna porodica već 
preseljena i  privremeno smjeStena. Predlaže da ee u toku sjednico 
informiSe o stanju. Podvla6i da je  zabranjen rad na d ije lu  gdje 
je  elijega n je  terena.

Načelnik HRNJaZ RADOVAN ie ti6 e  da je  inspekcija zabra 
n ila  rad rudniku na tome području. Sad se ne bi mogli d on ijeti 
za k lju ćci, је г  Komisija koja isp itu je  stanje n ije  zavrSila rad. 
Pozvana je rudarska inspekcija i  komisija iz  Sarajeva. Najprihvat- 
l j i v i j e  je  da se održi sastanak svih zaintereeovanih.

Direktor ROMČEVIĆ VLADO -  zalaže se za izgradnju emigur 
noenih potpornih stupova u jami.

Prihvaćen je  prijedlog da se u toku sjednice odborniei 
informiSu o stanju u £ami "Petričevac".

\



Nakon toga jednoglasno jew usvojen:

D n e v n i  r e d :

l)  IzvjeS taj o poslovanju Ponda za uredjivanje gradskog zem ljišfc  

>  2) Informacija o izgradnji Doma armije;

3) Prijedlog Odluke o izmjeni Statuta opStine;

4.) Prijedlog Odluke o opStem rasporedu korištenja poslovnih 
prostorija na \ižem području grada Banjaluke;

5 ) Prijedlog Odluke o k a n a liz a c iji;

6) Prijedlog Odluke o osnivanju Fonda za nepoerednu d ječiju  z- a 
titu ;

7 ) Prijeđlog Odluke o ustanovljenju Aprilske nagrade grada Ba 
njaluke;

8) Prijedlog Odluke o ustanovljenju nagrade"Veeelin MasleSa":

9) P rijedlog Odluke o ukidanju opšteg zdravstvenog investicion 'v  
V fonda;

10) Prijedlog rješenja o izboru sudija Opštinskog suda;

11) Prijedlog Zakljuška o objavljivanju izbora predsjednika Opš- 
tinekog suda;

1 2 ) Prijedlog Rješenja o razrješenju inspektora rada;

1 3 ) Prijedlog Rješenja o postavljanju inspektora rada;

1 4 ) Prijedlog Rješenja 0 imenovanju članova privremenog upravnor 
odbora Ponda za neposrednu d ječiju  za štitu ;

1 5 ) Prijedlog Rješenja 0 imenovanju šlanova Konkursne komisije e 
raspisivanje i  sprovodjenje konkursa za imenovanje direktor 
odredjenih radnih organizacija;

16) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Skupšttne opšti 
ne u savjete: Gimnazije i  Narodnog pozorišta Bosanske Krajine

1 7 ) Prijedlog zakljuška o odobrenju plana sjeća za 1 9 6 8 .gođinu 
ŠPP"Banjaluka", ŠIP"Kozara", iz  Bos.Dubiee i  ŠPP"Posavina" iz  
Bos.Gradiške;

1 8 ) Prijedlog Zakljuška o odobrenju plana gazđovanja šumama za 
1968.godinu: ŠPP"Banjaluka", SIP"Kozara" iz  Bos.Dubice i  ŠFP 
"Poeavina" iz  Bos.Gradiške;

1 9 ) P r ije llo g  Zakljuška o potvrdjivanju izmj^na Statuta Ponda z 
kulturu;

2 0) Prijedlog rješenja i  zakljušaka iz  oblasti imovinsko-pravuib 
poslova:
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a) о utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprijaciju  
atambenih zgrada u u l ic i  Мобе Pijade vlasništvo Arabadžić Janj®,

b) o utvrdjivanju opSteg interesa za eksproprijaciju  
otambenih zgrada u u l ic i  P ilip a Ifecure vlasništvo Topić Mihajla га,- 
di stambene izgradnje;

c) o utvrdjivanju opSteg interesa za eksproprijaciju zon 
I jiS ta  u k.o.Rekavice radi otvaranja Sljunkare;

d) o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog zem ljiSta u 
u lie i  Braće Podgornika Stambenom preduzeću radi izgradnje hladnjo- 
60:

e) o kupovini poljoprivrednog zem ljiSta u k.o.Bonji 
Porvan, vlasniStvo Saviđ Damjana, Slavka i  Nikole, za potreba o®- 
novn® Skole u Donjem Pervanu;

f) o zamjeni gradjevinskog neizgradjenog zem ljiSta u 
đruštvenoj svo jin i na Tranzitnom putu za nacionalizovano neizgra- 
djeno gradjevinsko zem ljiSte u Vrbanji, vlasniStvo Holod Eugena i  
ЛеХепе.

AD. 1 .

TzvjeStaj o poslovanju Ponda za uredjivanje gradskog 
zeialjiSta, Iz v je s tio c i ing.Hasan Dautćehajić, predstavnik Stam- 
benog pBmduzeća i  ĆurSija Ranko predsjednik Savjeta za komunalne 
poslove (izlaganja u sjedniSkom m aterijalu).

PREDSJEDNIK BABIĆ ŽIVKO -  is tiS e  da su saslušani i z -  
v je e tio c i:  predstavnik Stambenog preduzeđa i  predsjednik Savjeta s 
koraunalne poslove. Apeluje na uSesnike u d isk u siji da se izjasne  
o prijedlozima Dautćehajiđa i  Ćurčije, kao i  da daju konkretne pri 
jedloge za zakljućke.

Odbornik MIDŽIĆ ZLATKO -  tra ži od diskutanata da budu 
konoizni i  konkretni.

SAVIĆ DtJŠAN, predsjednik Mjesne zajednice MBorikn uzeo 
je  r ije ć  i  govorio o podrućju Borika. (Izlaganje u sjednićkom ma 
t e r i ja lu ) .

Odbornik SEKSAN SLAVKO -  zalaže se da cijena zem ljišta  
za individualnu izgradnju bude p r ih v a tljiv a . Trebalo bi lo c ir a ti  
privatnu izgradnju na podrućja gdje je  cijena zem ljišta je f t in i ja .
Z: e itu a ciju  oko '’Borika" smatra da se samo optužuje, a n išta  ne 
r d i, ni jedan plan n ije  izvršen. Zalaže se za rješavanje ovog pi 
t  nja kao i  za pravovaljano informisanje biraća.

Odbornik PaIL IVICA, se p ro tivi d o ta ciji od 5 crf> za zem 
l j i š t e  u individualnoj izgradnji na podrućju MNova VaroS” .

Smatra da sve treba s t a v it i  u ravnopravan položaj.Zali 
že se da MTržnicaM plaća doprinos za uredjivanje gradskog zem- 
I j i š t a .  Potrebno je  re v id ira ti Program tako da se dođjeljuju sreda
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tva na ona područja ea kojih au radne organizacije uplaćivale do 
prinos, ко daje treha i  da prima nazad. I s t ič e ,  da Stambeno pre 
duzeće MVrbas” loše gospodari sa stambenim fondom, kuće propai. 
ju , stvaraju se so cija ln i problemi. Ne ulaže se na redovno ođri'..- 
vanje zgrada, a o investicionom održavanju nema ni govora.

Odbornik DJTJBO REPIK, is t ič e  da nema razlike u etavoviix 
Savjeta za komunalne poslove i  Stambenog preduzeća. Vrijeme ;|e 
da se vrijednost zem ljišta stavi na odredjeni nivo. Smatra đa 
sredetva iz  budžeta ne bi trebala da idu za uredjivanje zem ljičta  
može se samo to le r is a ti  privremeno ulaganje. Potrebno je  p r o š ir iti  
reone za naplatu doprinosa za korištenje zem ljišta, d o n ijeti novu 
Odluku o korištenju zem ljišta i  uvešti ve<5e razlike u v is in i p l - 
бапја doprinosa -  izmedju r a z liš it ih  zona vi^e ih izdiferene;« r t i .  
Prijedlog "Borika1* je  na mjeetu, neopravdano su zanemareni, l i  
ima još njemu slišn ih  reona. Treba iz v r š it i  korekciju plana s 
1968.godinu za"BorikH.

Odbornik ZEC MARKO, tra ži da se v id i kakve bi posl|ediee  
nastale za gradnju reonske tržnice u Rosuljama, ako b i HTr2 nio и 
b ila  obavezna da plađa doprinos 21a korištenje zem ljišta. Da bi зе 
r i j e š i l i  mnogi komunalni problemi u gradu potrebna je  sinhroniza- 
c ija  rada i  Stambenog preduze6a"Ćisto6e", "Vodovoda i  kanaliz; o ije"  
i  "Tržnice". Neke bi možda trebalo osloboditi pla6anja doprinoaa 
pod uvjetom da poboljšaju rad.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  podvla6i.da Skupština opštine 
daje saglasnost na dugoročni plan, a Savjet za komunalne poslove 
na kratkoročni plan uredjenja gradskog zem ljišta. Traži od ибоа 
nika u d isk u eiji da daju konkretne primjedbe i  p rijedloge. Р1  д 
za 1968. godinu su manje više oni radovi k o ji su započeti u 19C7 . 
godin i.

Odbornik KRUTJAK JOSIP se interesuje koja podrušja spa- 
daju u š ir i  a ta r. P ro tivi se uvodjenju doprinosa тк širem ataru, 
je r  bi b ilo  više  šte te  nego k o r is ti, t i  stanovnici su optere6eai 
previše. _

Republički poslanik MEŠINOVTĆ TASIM — is t ič e  da nenu b i t -  
nih razlika izmedju Stambenog preduze6a i  Savjeta. Stambeno predu- 
ze6e n ije  odgovorno za "Tržnicu",IBorik" industrijsko područja, 
n it i  radi dugoroSni program. Može ee operirati samo sa 147  miliona 
koje preduze6e r e a liz ir a  za SO-e, ostala sredstva su sredstva inves- 
tito r a . Za "Borik" ove godine 6e se o d vojiti preko 2 crf> sredst va.
Ima neprodatih izgradjenih stanova ргеко Vrbasa, dok se prod: ju  
unaprijed neizgradjeni stanovi u Centru. Za "Borik" je usvojeno 
urbanističko rješen je, a l i  je  nepotpuno i  po njemu ee ne može gra- 
d i t i , jer nema nivelacionog plana. Kad bi se "Borik" gradio po 
planu, trebalo bi 6 m ilijard i dinara. TJ "Novoj Varoši" indiviđu.-l- 
ni g r a d ite lji  imaju p a rticip a ciju  od 5o  ̂ za zem ljište, a l i  ič lo  se
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i  na druStvenu izgradnju da se racionalnije ie k o r isti prostor. Trc 
1r , početi sa realizacijom  u Boriku, da ee v id i koliko ee sredsta 
v odvaja i  zašto se odvaja. Stambeno preduzede radi za габип ору 
ti:;e . Neophodno je  diferenciranje doprinosa po zonama. Potreban 
j*  8vret program, k o ji bi izra d ile  grupe stručnjaka, in žen jeri, 
tehničari, pravnici, sociolozi itd .  na ekonomskim osnovama. UHG1; 
au" preduzeće informiše javnost o radu, a SO-e podnosi iz v je š ta j
0 rudu. Boprinos na širem području predvidja novi Zakon, a l i  su 
aćvoreni v e lik i problemi, ima dosta etarih kuća sastarosjediooima,

područja su nerazvijena i  neizgradjena bez komunalija. Sva srea- 
tva ubrata iznad cijene idu na uredjenje zem ljišta. Zemljišna ren 
’L':i ide u zem ljište. U užem reonu se ide na ekonomsku cijenu zem~ 
I j i š t a  za individualnu izgradnju.

Odbornik VIŠEKRUNa VASO upozorava da pri odredjivanju 
eijene za zem ljište za individualnu izgradnju treba b i t i  opere- 
л т an. Prema privatnim graditeljim a zajednioa n ije  u obavezi đa 

beabjedi stan. Ne v id i razlog zašto Pond za uredjenje građskog 
zem ljišta ne bi bio pri SO-e, a mjesto pri Stambenom preduzeću. 
P ita  »ašto su predvidjene 3 faze izgradnje zaHBorik".

POPOVIĆ DJOKO -  predlaže da se jednom u "Boriku" робпе 
rešto g r a d iti. Is ti6 e  da su na ovom podruSju zabranjene popravke
1 dogradnja kuća. Jednom je  potrebno da se razjasne stavovi po 
p1 tanju"Borika".

Odbomik LUČIĆ TOMO tvrdi da je  urbanističko rjeSenje 
"Borika" najkompletnije u gradu i  n a jje ft in ije  za rad, pozivajući 
se na izja ve  struSnjaka. Napravljen je  ugovor za nftvelacioni 
рХлп, plaćeno je  po ugovoru, a l i  n ije  n išta  izvršeno. Traži da ло 
ove godine uredi jedan dio za gradnju, a stvar je  in vestitora da 
biraju  gdje će g r a d iti.  Ima mogućnosti da se sada gradi reoimo u 
Griuadulićevoj u l ic i .

PHEBSJEBNIK BABIĆ ŽIVKO, slaže se da se planovi ne oe- 
tv<-^ruju. Trebalo bi u svajati realne planove pa da se mogu izv r  
š a v a ti•

Republički poslanik MEŠINOVIĆ TASIM, napominje da je  
■7ond za uredjonje zem ljiđta u saetavu Stambenog preduzeža, a l i  
da eue ovi poslovi nezahvalni, stvaraju mnoge probleme, recimo 
:lrx-, I8.000 korisnika doprinosa. Medjutim, skupo je  imati dvije di 
rekeije u slufiaju da Pond n ije  u sastavu preduzeća. Grad treba da 
iđ.e na rijek u . U Bukića u l ic i  n ije  dat ni dinar za rušenje obje- 
k ta , a postoje komunalije. Univerzalna kuća planirana je  u "Bo- 
riku" u u l ic i  R .čajevca. Preduzeće radi dugoročno prvo komunali- 
je ,  a potom zgrade. U planu je  asvaltiran je puta duž desne obale 
Vrbasa do Šehera, 5ime b i se rasteretio  saobraćaj, a povoljno ni 
se odrazilo i  na turizam.

Odbomik SEKSAN SLAVKO tvrdi da postoje odluke, a l i  se 
po njima ne radi i l i  ne može da se radi. Pita» vrijede i l i  ovakve 
odluke i  rješen ja.



Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  p ita  Sta se mora iiraditi z 
"Borik" i  od koga to zavisi?

RADOVANOVIĆ DRAGO -  direktor Urbanističkog zavoda u odgo- 
voru izmedju ostalog is t ič e  da se isprepliću dvije stvari url)aniD 
tičko i  tehničko rjeŠenje, što su sasvim odvojene stvari.T vrdi da 
je urhanističko rješenje kompletno. Za nivelacioni plan n ije  plu 
deno po ugovoru, već samo 7 miliona. Pitanje eaobrađajnica kroz 
"Borik" je  rješeno tek u septembru 1 9 6 7 .godine pošto su završeni 
pregovori sa vojskom u Beogradu. Za škhlu je  pitanje b ilo  rješeno. 
Trebalo je  r j e š i t i  problem aerozagadjenja ovog područja. Мјепјо.бе 
ee katnost objekata i  biće gušđa vegetaoija. U u lic i  Alagića prod 
vid ja  se u 1 9 9 o g. promet od 2 5 .ooo vo zila  dnevno, ovaj paralelni 
prolaz je važan zbog puta za Skender Vakuf. Za rješavanje problc 
ma "Borika" potrebna je postupnost r e a liz a c ije  kao i  koordinaeija 
rada. Moguće je  i ć i  na fragmentarna rješen ja.

SAVIĆ DUŠAN predlaže da se oformi odbornićka komisija, 
koja bi za mjesec dana rekla šta se sve može uraditi u "Bori- 
ku", a ne bi tr a ž ila  krtvce za ućinjene propuste.

PREDSJEDNIK BABIĆ ŽIVKO -  tvrdi da se škola mogla ura, 
d it i  da se radilo brže, ovako je  sve planove presjekla r e s tr ik -  
o ija  kredita. Svi o sta li propusti imagtu i  svoje proturazloge.Sa 
da treba v id je ti  kako da se forsira izgradpja na tom podrućju.Por- 
miranje komisije ne dolazi u obzir.

Republički poslanik POPOVIĆ MLORAD -  iznosi da kad bi 
ee p it a li  svi posljeratni predsjednici od oslobodjenja do danao 
ne bi mogli dati odgovor zašto n ije  gradjeno u Boriku. Krivaoa z 
to nema. Podržava prijedlog Savjeta uz primjedbu da se ne onemogu- 
ći privatna izgradnja, podizanjem cijene zem ljišta. Zalaže se z 
program izgrađnje, u lice  s desne strane Vrbasa, koja bi s lu ž il  z 
kružni saobraćaj. Predlaže da se finansira đorada urbanističkog 
rješenja "Borika".

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  napominje da je izgradnja u 
"Boriku" prolangirana zbog spleta problema. Subjektivizam je  me 
djutim isključen u ovom slučaju. Neophodno je požuriti izgradnjom, 
iz g r a d iti recimo robnu kuću, uraditi što se sad može. P ita  koliko  
je  potrebno za doradu urbanističkog rješenja?

RADOVANOVIĆ DRAGO, u odgovoru navodi da za doradu r je -  
šenja treba 6 mjeseci, a da detaljno rješenje košta Зо miliona.

Odbornik LUĆIĆ TOMO is t ič e  da se može odmah gra d iti od 
grada pa dalje u Gundulićevoj, Čajevćevoj, i  u l ic i  Save Kovače- 
vića , jer nema nikakvih zapreka.

Odbornik VIŠEKRUNa VaSO -  p ita  što se ne gradi u u lio i  
Save Kovačevića kad postoje svi u v je ti,  vodovod, k an alizacija, 
etruja?

Predsjedtik BABIĆ ŽIVKO -  predlaže da "Urbanistički
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zavod" izradi doradu detaljnog urbanističkog rješenja"Borika" 
od septembra 1968. godine; da se proufii mogućnost lociran ja ob 
jekata u "Boriku" kao napr. robna kuća itd . da se vid i šta je  
ea izgradnjom Skole. П doradi plana treba sarad jivati na "Boaun- 
kom", radi zajeduićkog snošenja troškova dorade plana. Preai Ko 
da ee prouće mogućnosti investiranja ва podrućju"Borika".

Odbornik DŽOMBIĆ MLORAD -  podržava prijedlog predsjod-
nika.

ĆURČIJA RANKO is t ič e  da radne organizacije mogu utioa  
t i  da se gradi na podrućju"Borika". Navodi da mnogi pcfotivje** 
ćuju Mjeenu zajednicu Borik i  uroanistićko naselje"Borik".Mjeo 
na zajednica je velika po prostransivu i  ne poklapa se sa Hrba- 
nistićkim  naseljem"Borik".

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO je m išljenja da se do septemlrra 
može iz r a d iti dorada urbanistićkog plana"Borik", iz g r a d iti univer- 
zalna prodavnica i  iznaći mogućnosti za investiranje na ovom pod- 
rućju.

ĆURČIJA RANKO -  smatra da Skupština opštine treba du bu- 
de informisana u etanbenoj d jela tn o sti, te da se programi izv r  
šavaju. Konstatuje da ima dosta neprodatih stanova, pa su p ,re 
zaledjene. Savjet n ije protiv individualne izgrađnje, a l i  ee za- 
laže za ekonomićnije korištenje zem ljišta, putem Stambene zadru- 
ge, dupleks zgrada sa više stanova, zgrada na kat i  slično.D rži 
da borce treba pomoći oko inđiviđualne gradje. Zalaže ee da svi 
plaćaju doprinos za korištenje zem ljišta sem društvenih domova. 
O rjentacija treba da je na dugoroćni program. Zemljište treba ra -  
cionalnije k o r is t it i ,  a individualne kditne objekte treba beni- 
f i c i r a t i .  Predlaže:

-  da ee zem ljište za garaže naplaćuje,
-  da se donese Odluka o dopuni Odluke o doprinosu i  uredjenju 

gradskog zem ljišta po kojoj bi doprinos svi p la ća li sem druš- 
tvenih domova, kao i  da se ove godine donese nova odluka,

da se izradi višegodišn ji program uredjenja zem ljišta, a da se 
prezentira 1969.godine.

-  da ве doprinosi ne smanjuju,

-  da saradnja Ponda za uredjenje gradskog zem ljišta i  Savjetu za 
komunalne poslove ubuduće bude b o lja , s tim da službe obzcz 
bjede sadejstvo,

-  da Skupština opštine razmotri etambenu izgradnju.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  predlaže da Stambeno preduze 
će do kraja izradi i  podnese Skupštini opštine na razmatranje 
Program uredjenja gradskog zem ljišta za period 1969 -  1 9 7 1 .go 
dine, k o ji treba da je  konki'etan:

-  7  -
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-  da ee usvoji iz v je š ta j o poslovanju Stambenog preduzeća,
-  da se pristupi izmjeni Odluke o doprinosu i  uredjenju gradskog 

zem ljiSta, s tim da bi se iz v r š ila  veća d ife re n cija cija  zona i  
uzela u obzir katnost objekata;

-  da se izradi prečišćeni tekst zaključaka i  da se pošalje odbor- 
nicima.

Odbornik JaNOJEVIĆ VIETOR -  predlaže da Program u r e d j G n j j .  
gradskog zem ljišta predloži Savjet za komunalne poslove, a ne 
Stambeno preduzeće;

Odbornik VIŠEXRUNA VASO -  smatra da Skupština opšt*ne ne- 
ma kontrolu u rukama, da je prepuštena Stambenom preduzeću i  tr a -  
ž i da se podvrgne p o litićk o j ocjeni nad Stambenog preduzeća,

Predsjednik BaBIĆ ŽIVKO -  tra ži da se diskutuje konkret 
no i  da ovakve diskusije (m isli na Višekrunu) ne vode nićema,

Odbornik BEGOVIĆ SULJO -  predlaže da se glasa po prijed  
logu Vigekrune.

ĆURČIJA RANKO -  predlaže da se iz v r š i r e v iz ija  društve- 
nog plana.

Republićki poslanik r.lEŠINOVIĆ TASIM je skrenuo pažnju da 
ee pojedinci u d isk u siji služe inscinacijama, korieteći diakusi 
ju za lićn e napade. Podvlaći da je Savjet za komunalne poelove 
sve pregledao i  dao odobrenje. Preduzeće n astoji da Skupština 
opštine i  javnost informiše o problem atici, Odluka o doprinoou i  
uredjenju gradekog zem ljišta je  z a sta rila , treba je  m jenjati.
Sve primjedbe idu na raćun Stambenog preduzeća, a ne gleda ee r e -  
alno šta se može u raditi ea raspoloživih 1 4 o miliona.

Odbornik PETKOVIĆ BOJaN -  traži da se vid i šta se konkrot 
no u 1 9 6 8 .godini može uraditi u "Boriku".

Odbornik CERIĆ OSMAN izražava puno povjerenje u radnićki 
eavjet Stambenog preduzeća.

Odbornik SEKSAN SLAVKO, smatra da je preduzeće dobro ra- 
dilo  i  ima povjerenje u organa upravljanja.

Odbornik VEREM AHMET smatra da Skupština opštine ne možo 
ra sp ra vlja ti o p o litićk o j odgovornosti Stambenog preduzeća.

Odbornik MARKIĆ ANTE -  podvlaći da odbornik ima pravo рЖ 
Ustavu da diskutuje i  ne može se iz ja šn ja v a ti o njegovoj dieku- 
e i j i .

Jednoglasno su usvojeni Zakljućci o korištenju i  uredjo 
nju gradgevinskog zem ljišta, s tim da se za slijeđeću sjednieu 
pošalje odbornicima prećišćen tekst Zakljućaka.

Jednoglasno je usvojena p o litik a  korištenja i  izgradnja  
gradjevinskog pem ljišta, Skupština opštine i  Stambenog preduzeća.
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AD. 2 .

Informacija o izgradnji Doma armije.

D zvjestilac je  L itr ić  A lija  -  izlaganje u sjednidkom 
m aterijalu.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  podejeća da je p rije  godinu 
i  po dana b ila  slićna inform acija. Komanda пабе armijske oblas 
t i  dalu je odobrenje za gradnju, јоб se бека odobrenje iz  Beog 
rada. Postoje izjave od ranije radnih organizacija o fin an sira- 
nju izgradnje, postignuti su dogovori o Domu omladine, o kino 
s a li .  Gradnja ovog objekta interesantna je  za grad iz  više aspe 
kata, za паба gradjevinska preduzeća, za u g o stite ljstv o  i  robni 
promet. Sala od 1 . 2 oo sjedi^ta je v e lik  dobitak za grad.Obaveze 
opštine su 2oo miliona kroz 3 godine.

Odbornik GROZDANIĆ BOŠKO -  p ita  da l i  je flo dotacija i l i  
p articip acija?

Predsjednik BaBIĆ ŽIVKO -  u odgovoru is t ič e  da se omogu- 
ćuje da se Dom gradi, a l i  Skup^tina opštine nema nikakva prava na 
objekt. Medjutim, kino sala je otvorenog tip a, biće prostorije z 
rezervne o fic ir e , i  za Klub narodne tehnike, velika dvorana je  
otvorena za gradjanstvo. Armija napušta sta ri Dom, a time se ot 
vara mogućnost da se otvori Dom omladine.

Odbornik JANKIJEVIĆ VIKTOR -  predlaže da se роба1 је  r a s-  
pis radnim organizacijama da se v id i koliko ko može dati para za 
izgrađnju.

Predsjednik BaBIĆ ŽIVKO -  napominje da će Popović Milo** 
rad obići radne organizacije i  v id je ti  koliko ko može da da#Naša 
gradjevinska preduzeća su zainteresirana za ovaj posao. Prve go 
dine bi b ile  male obaveze.

Informacija je  jednoglasno usvojena.

XD. 3 .

Prijedlog Odluke o izmjeni Statuta opštine Banjaluka. 
I z v je s tila c ;  Jovanić Živko.

Odluka je  jednoglasno usvojena.

AD. 4 .

Prijedlog Odluke o opštem korišćenju poslovnih proeto- 
r ija  na užem podru5ju grada Banjaluke.

Iz v je s tila c  Petković Bojan -  izlaganje u sjednižkom m . •
te r ija lu .
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OčLbornik FLAVČIĆ MILORAL -  predlaže da se u 5 1 . 5 .u vr*ti  
Beneševa u lica .

Predsjednik BaBIĆ ŽIVKO -  is t ič e  da je Ođluka privreme- 
nog karaktera i  da <5e je  trebati p r o š ir iti.

Odluka je  jednoglasno usvojena sa prijedlogom PlavSiđ
Milorada.

AD. 5 .

Prijedlog Odluke o k a n a liz a c iji.  

Skinuta s dnevnog reda.

AD. 6 .

Prijedlog Odluke o osnivanju Ponda za neposrednu d je-  
š iju  z a štitu . Iz v je s tila c  Varunek Vjenceslav -  izlaganje u ejed  
ničkom m aterijalu.

Odluka je  usvojena jednoglasno.

AD. 7 . i  8.

Odluka o uetanovljenju Aprilske nagrade grada Banjaluko.

Odluka o ustanovljenju nagrade "Veselin Bfesleša".Ski- 
nute su s dnevnog reda.

AD. 9 .

Prijedlog Odluke o ukidanju opšteg zdravstvenog invee 
ticionog fonda. I z v je s tila c  Plavčić Milorad -  izlaganje u sjed- 
ničkom m aterijalu.

Odluka je  usvojena jednoglasno.

AD.lo.

Prijedlog rješenja o izboru eudija Opštinskog suda.

Predsjednik BABIĆ ŽIVKO -  p ita  predlaže l i  ko da govori 
Bojanić Božidar?

Odbornik PAVIČaR LAZO -  zalaže se da Bojanić govori.

BOJANIĆ BOŽIDAR -  se ne slaže sa razlozima koje je dal 
Kddrovska komieija, kao i  iskazanim procentima uspješno rješenih. 
predmeta. Tvrdi da mu je procenat 63^. I s tič e  da će povući evoju 
molbu ako se ostaje kod prijedloga komisije.
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Potpredejednik VTJKTĆ ANTE -  is t ič e  da Komisija пеиа n iš -  
ta protiv ni jednog od kandidata. Prijedlog je dat na osnovu po- 
dataka dobijenih od Sekretarijata za pravosudje i  Okružnog euda. 
Ti podaci su b i l i  odlučujući za sve kandidate. Kolegij suda je  
predložio Gvozdenovića i  Kerenovića.

Komisija ostaje kod prijedloga.

Odbbrnik PETKOVIĆ BOJAN -  predlaže da se glasa po prijed  
logu Kadroveke komisije.

Odbornik GUZIJAN SLAVKO -  predlaže tajno glasanje.

Odbornik PAIL IVICA -  traži da se da povjerenje Komisiji 
koja je SkupStini opštine odgovorna za rd, i  protiv je tajnog 
glasanja.

Odbornik PLAVČIĆ MILORAD -  smatra da je prvi put radjo 
no kako treba u izboru kandidata i  da ovo bude primjer za ubudće

Za sudije Opštins-kog suda u Banjaluii jednoglasno su 
izabrani Gvozdenović Dim itrije i  Kerenović Omer.

Donesen je  Zakljućak o raspisivanju objave za izbor Jod 
nog sudije OpStinskog suda u Banja Luci.

AD. 1 1 . -

Prijedlog Zakljućka o objavljivanju izbora predsjedrik  
OpStinskog suda.

Zaključak je usvojen jednogliano.

AD. 1 2 .

Prijedlog RjeSenja o razrjeSenju inspektora rada.

Jednoglasno je usvojeno RjeSenje o razrješenju inepek- 
tora rada PUZIĆ KOSTE.

AD. 1 3 .

Prijedlog Rješenja o postavljenju inspektora rada.

Jednoglasno su izabrani za inspektore rada Pejzić Hu- 
sein, Novaković Dušan i  Branković V a s ilije .

AD. 1 4 .

Prijedlog Rješenja o imenovanju ćlanova privremenog
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upravnog odbora Ponda za neposređnu djeSiju za3lži1/U» Xzvjo3l>ilac 
Varunek Vjenceslav.

RjeSenje je  jednoglasno usvojeno.

AD.1 5 .

Prijedlog Rješenja o imenovanju Slanova Konkurene koiai- 
s ije  za raspisivanje i  sprovodjenje konkursa za imenovanjc d i-  
rektora odredjenih radnih organizacija.

RjeSenje je  jednoglasno usvojeno.

AD.1 6 .

Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika SkupStine 
opStine u Savjete Gimnazije i  Narodnog pozorišta Bosaneke Kra- 
jin e .

Rješenja yu usvojena jednoglaeno.

AD.1 7 . i  18.

Prijedlog Zakljuška o odobrenju plana sjeća z& 1968.go- 
dinu: ŠPP"Banjaluka", šlP"Kozara" iz  Bos.Dubice i  §РРиРос vina'' 
iz  Boe.Grddiške.

Prijedlog Zaključka o odobrenju plana gadzdovanju :Јшпа 
za 1 9 6 8 .godinu: ŠPP"Banjaluka", ŠIP"Kozara" iz  Bos.Dubioe i  
ŽPP"Posavina" iz  Bos.Gradiške.

I z v je s tila c  Maršetić Bogdan izlaganje u sjedniškom ma-
te r ija lu .

Predejednik BABIĆ ŽIVKO -  smatra da šumska produzoća ne 
dovoljno rade na pošumljavanju, imaju lošu kvalifikacionu struk- 
turu, dok su mladi inženjeri nezaposleni, proizvodi eu nekv , l i -  
te tn i -naroćito oblovina.

Odbornik DUVNJaK STOJAN -  slaže ee da p ostoji nesklad 
izmedju sjeća i  pošumljavahja a l i  is t ić e  da preduzeća uvijok ula  
žu u uzgoj više nego to zahtjeva zakonski minimum. Sto se tić e  
k va liteta  proizvoda, to diktira tr ž iš te .

Direktor ROMČEVIĆ VLADO smatra da oko k v a lite te  ne bi 
b ilo  nesporazuma da se poštuju JUS standardi k o ji su uost lom 
obaveza. Izmedju proizvodjaća drveta i  preradjivaća treba n 61 
kompromis. Zalaže ee za primanje pripravnika na posao.

Odbornik DJUBO REPIK -  smatra da u plan n ije  treb lo  
u n ije ti strukturu sjeće, procente klasa, recimo 1с$ šela itd .
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Ing.Muharem Kulenović is t ić e  da pošumljavanje trehu, da 
ee izvodi u Sumama gdje se sjeće, a l i  da se to radi slabo, jer  
nema p d r a .

Odbornik PLaVČIĆ MTLORAD -  tvrdi da se o ovome uvijek  
vode is te  d isku sije, auvijek se sjeće više nego pošumi. Predla- 
že da se zaklju ćci usvoje, a drugom prilikom da se diskutuje o 
Sumarstvu.

Zakljućak o planu sjeća i  o planu gazdovanja su uevo- 
jeni većinom glasova i  1 protiv, s tim da KLDI*'Vrbas" i  ŠPP"Ba- 
njaluka" nadju mogućnoeti da izglade n astali spor, a ako ne n dju 
zajednićki je z ik , ova problematika će se ponovo razmatrati.

Zadužuje se Savjet za poljoprivredu i  šumarstvo i  etruS- 
ne elužba da prezentiraju informaciju o šumarstvu, sa osvrtom n 
вјеби, uzgoj i  pošumljavanje šuma.

AD.1 9 .

Prijedlog Zaklju6ka o potvrdjivanju izmjena Statuta  
Ponda za kulturu.

Zaklju^ak je  usvojen jednoglasno.

AD.2 o.

Prijedlog Rješenja i  zakljudaka iz  oblasti imovinsko- 
pravnih poslova. I z v je s tila c  Hasanbašić R ijaz.

a) o utvrdjivanju opSteg interesa za eksproprijaeiju  
stanbenih zgrada u u l ic i  Moše Pijade vlasništvo Arabadžić Janje.

Zaklju6ak je  usvojenn jednoglasno.

b) o utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprijaoiju  
etambenih zgrada u u lic i  P ilip a  Шсиге vlasn ištvo  Topić Mihajla 
radi stambene izgradnje.

Zakljućak je  usvojen jednoglasno.

c) o utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprijaoiju  
u k.o.Rekavice radi otvaranja šljunkare.

Diskutovali su: Džombić Milorad, KaSljević Mirko,
Pavi6ar Lazo, Markić Ante, Višekruna Vaso, Babić Živko,Buzadžio 
Rajko i  Cerić Osman.

Zakljućak je  usvojen većinom glasova, i  11  p rotiv.

d) o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog zem ljišta  
u u lic i  Braće Pddgornika Stambenom preduzeću radi izgradnje 
hladnjaće.
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Odbornik PETKOVIĆ BOJAN -  predlaže da se ovo pitanje гав 
aotri na Savjetu za robni promet.

Odbornik ĆULJAT MIROSLAV -  p ita  ko je in veatitor objekta?

Nakon diskueije: L itriđ  A lije , Babić Živka, P ail Ivio e, 
Stahurdareviđ Ekrema, Ila vS ić  Milorada, Zaključak je odbijen ve 
ćinom glasova.

Donešen je  Zaključak da ovo pitanje prethodno razmotre 
Savet za privredu, Savjet za robni promet i  Savjet za urban ietič- 
ke i  geadjevinske poslove. Po pribavljenom m išljenju imenovanih 
eavjeta ovo pitanje će se ponovo razmatrati na jednoj od narednih 
sjednica.

e) o kupovini poljoprivrednog zem ljišta u K.O.Donji Per- 
van vlasništvo Savić Damjana, Slavka i  Nikole za potrebe Osnovne 
škole u Donjem Pervanu.

Diskutovali su: Dojčinović Gojko i  Kremenović Jovan.

Zaključak je uevojen jednoglasno.

f) o zamjeni gradjevinskog neizgradjenog zem ljišta u 
društvenoj svo jin i na Tranzitnom putu za nacionalizovano neizgro,-- 
djeno gradjevinsko zem ljište u Vrbanji, vlasništvo Holod Eugen:
i  Helene.

Rješeaje je  usvojeno jednoglasno.

Odlučeno je  da će na idućoj sjed nici b i t i  razmotrena aitu  
ao ija  oko jame rudnikaHPetričevac" kao i  s itu a cija  u gradskom 
eaobraćaju na l i n i j i  Banjaluka -  "eljeznička etanica Predgradj«.

Pošto je iscrp ljen  dnevni red, pretsjeđavajući ge zaklju- 
čio sjednicu u 1 8 ,oo s a ti.

ZAPISNIČAR: PREDSJEDAVAJTTĆI:

Alagić Ibro Živko Babić
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/(а) 6 utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprija- 
c iju  stambenih zgrada u u lic i  Moše Pijade vlasništvo Arbadjić 
Janje; ^

b) o utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprija- 
c iju  stambeMh zgrada u u lic i  F ilip a  Macure vlasništvo Topić 
Mihajla radi stambene izgraanje;

c) o utvrdjivanju opšteg interesa za eksproprija- 
c iju  zem ljista u k.o. Rekavice radi otvaranja šljunkare;

d) o dodjeli gradjevinskog neizgraajenog zem ljišta  
u u lic i  Braće Podgornika Stcuabenom preduzeću radi izgradnje 
hladnjaće;

e) o kupovini poljoprivrednog zem ljišta u k.o.
Donji Pervan, vlasništvo Savić Damjana, Slavka i  Nikole, za 
potrebe osnovne škole u Denjem Pervanu;

( f)  o zamjeni gradjevinskog neizgradjenog zem ljiš- 
ta  u društvenoj svo jin i na Tranzitnom putu za nacionalizovano 
neizgraajeno gradjevinsko zem ljište u Vrbanji, vlasništvo Holod 
Eugena i  Helene;

лЧ. б) o dodjeli nacionalizovonog neizgradjenog gradje- 
vinskog zem ljišta Stambenom preduzeću radi izgradnje stambene 
zgrade u u lic i  Brace Potkonjaka,

ЛчА-— H) o dodjeli nacionalizovanog neizferadjenog gradje- 
vinskog zem ljišta Stambenom preduzeću radi izgradnje prilaznih  

puteva do ulice Braće Bukić.


